

Обґрунтування необхідності коригування тарифів на централізоване водопостачання та водовідведення.

На сьогоднішній день діючі тарифи на централізоване водопостачання та водовідведення не дозволяють підприємству дотримуватись вимог Галузевої угоди та інших законодавчих актів у сфері оплати праці, вчасно розраховуватись з бюджетом по податкових платижах і оплачувати за спожиту електроенергію та одночасно забезпечувати місто якісними та у повному обсязі послугами з централізованого водопостачання та водовідведення.

Тому у відповідності до Закону України “Про комерційний облік теплової енергії та водопостачання” 2119-VIII від 22 червня 2017 року, постанови КМУ № 869 від 01 червня 2011 року із змінами та доповненнями, закону України “Про житлово-комунальні послуги” № 1875 -IV від 24.06.2004 року с.31 та прийнятого Бюджету України на 2018 рік, було зроблено перерахунок складових частин структури тарифів затверджених рішенням Виконавчого комітету Шепетівської міської ради № 69 від 13 березня 2018 року по статті витрат:

Заробітна плата з нарахуванням — перераховано заробітну плату до прожиткового мінімуму для працездатних осіб з першого вересня по листопад 2018 року у розмірі 1841,00 грн, з першого грудня по вересень 2019 року — 1921 грн, та забезпечення мінімальної заробітної плати до 3723 грн.

У даній структурі тарифу був врахований середній прожитковий мінімум для працездатних осіб в розмірі 1808,17 грн, плановий показник на 2018-2019р.р. складає 1901,00 грн. (індекс росту-105,13 відсотка).

В зв'язку із змінами та доповненням до Колективного договору між адміністрацією та радою трудового колективу Шепетівського комунального підприємства водопровідно-каналізаційного господарства зареєстрованого рішенням виконавчого комітету Шепетівської міської ради № 225 від 20.08.2018 року, мінімальна тарифна ставка (оклад) за просту некваліфіковану працю встановлена у розмірі прожиткового мінімуму, встановленого для працездатних осіб, а мінімальну тарифну ставку робітника I розряду - у розмірі не менше 140 відсотків розміру прожиткового мінімуму для працездатних осіб, встановленої законом, Галузевого коефіцієнта за підгалузями для систем водопостачання та водовідведення в розмірі -1,58.

У даній структурі тарифу був врахований Галузевий коефіцієнт за підгалузями -1,5 та мінімальна тарифна ставка робітника I розряду - у розмірі 120 відсотків, індекс росту-128,0 відсотків.

При розрахункових планових витратах на оплату праці, були дотримані всі вимоги Законодавства про працю, а також вимоги Галузевої угоди.

Внесені зміни призвели до збільшення собівартості : по водопостачанню з 12,10 грн до 13,34 грн, по водовідведенню з 11,08 грн до 13,21 грн за 1 куб.м без ПДВ, ріст складає 10,2% та 19,2 %; в загальному по підприємству 14,5 %.

Скоригований тариф по централізованому водопостачанню та водовідведенню має нульову рентабельність для підприємства.

Планові тарифи становлять:

1. На централізоване водопостачання-(з ПДВ):
 - Населення, бюджетні установи та інші споживачі — 16,00 грн/куб.м;
2. На централізоване водовідведення-(з ПДВ):
 - Населення, бюджетні установи та інші споживачі — 15,85 грн/куб.м;
 - Суб’єкт господарювання у сфері централізованого водовідведення — 15,73 грн/куб.м.